
Zápisnica zo 40. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 21.10.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 19,45 hod. 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína Kojšová, 

Peter Húska 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Milan Galica, Július Kudzbel 

Hostia:     

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Prerokovanie žiadosti p. Cebecauer. 

4. Prerokovanie cenovej ponuky na vstup do požiarnej zbrojnice. 

5. Prerokovanie cenovej ponuky na opravu zábradlia na moste k RD č. 112-117. 

6. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský 

rok 2021/2022. 

7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2021/2022. 

8. Prerokovanie a schválenie nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č.12.  

9. Prerokovanie návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie majetku MŠ Kvačany 

v súlade s §29 a §30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. 

10. Prerokovanie návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie majetku DHZ Kvačany 

v súlade s §29 a §30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. 

11. Prerokovanie návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie majetku Obce Kvačany a TJ 

Družstevník v súlade s §29 a §30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. 

12. Prerokovanie návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie majetku cintorín Kvačany 

a Dlhá Lúka /Dom smútku/ v súlade s §29 a §30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. 

13. Prerokovanie návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie majetku KD a obecného 

úradu Kvačany v súlade s §29 a §30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. 

14. Prerokovanie uzatvorenia zmluvy na odchyt zvierat. 

15. Rôzne. 

16. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Miroslavu 

Sihockú a Petra Húsku. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



2. Starosta obce informoval poslancov, že na obecný úrad nebolo doručené žiadne rozpočtové 

opatrenie. 

3. Starosta ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť p. Eleny 

Cebecauer, ktorá bola poslancom zaslaná e-mailom. K žiadosti bol doručený aj spracovaný 

geometrický plán, kde p. Cebecauer požaduje zapísanie vecného bremena, právo prechodu 

a povolenie potiahnutia inžinierskych sietí na parcele č. KN-C 311/1, ktorá je vo vlastníctve 

obce. Starosta informoval prítomných, že na základe rozhovoru s geodetom, toto nie je 

potrebné, ale je možnosť uzatvoriť Zmluvu o vecnom bremene za odplatu. Túto zmluvu by si 

však žiadateľka musela dať vyhotoviť na vlastné náklady aj so zápisom geometrického plánu. 

Žiadateľka už v minulosti mala záujem o odkúpenie spomínaného pozemku, ktorý tvorí 

prístup k jej pozemku, na ktorom plánuje stavbu rodinného domu. Obecné zastupiteľstvo 

s predajom nesúhlasilo, nakoľko sa na spomínanom pozemku plánuje pasportizácia ciest 

a cesty obec nebude predávať. Vecné bremeno na uloženie inžinierskych sietí ako aj právo 

prechodu nie je potrebné, nakoľko stačí len súhlas od obce.  Poslanci sa zhodli na tom, že na 

spomínaný pozemok sa nepovolí vecné bremeno. K stavebnému povoleniu sa v budúcnosti 

obec súhlasne vyjadrí k právu prechodu ako aj uloženiu inžinierskych sietí. Následne starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Cebecauer na zriadenie vecného 

bremena, práva prechodu a povolenia potiahnutia inžinierskych sietí na parc. č. KN-E 73/1 

(KN-C 311/1), 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje zriadenie vecného bremena na parc. č. KN-E 73/1 (KN-

C 311/1), 

c) Obec Kvačany súhlasí s právom prechodu a uložením inžinierskych sietí na parcele KN-E 

73/1 (KN-C 311/1). 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval o potrebe úprav vstupu a okolia okolo požiarnej zbrojnice z dôvodu 

havarijnej situácie, nakoľko je sťažený výjazd vozidla v prípade zásahu, ako aj zamokanie 

obvodových múrov z odpadových rúr zo strechy. Ďalej informoval o tom, že oslovil firmu, 

ktorá opravuje most na Dlhej Lúke, aby predložila cenovú ponuku na potrebnú úpravu. 

V cenovej ponuke sú uvedené práce súvisiace s odstránením ornice, krytov ako aj celkové 

vyrovnanie terénu, na ktorý sa uložia karirohože, osadia sa obrubníky a žľaby na odvod vody, 

vyvedú sa do potrebnej úrovne kryty na žumpu a vodomernú šachtu. Na koniec sa celý 

priestor okolo požiarnej zbrojnice zabetónuje. Poslanci sa zhodli, že je dobré využiť dopravné 

prostriedky, ktoré sú tu a tým je možnosť ušetrenia nákladov na ich presun a s cenovou 

ponukou súhlasili. Starosta ďalej informoval, že z dôvodu havarijného stavu je možné 

finančné prostriedky použiť z rezervného fondu, kde však treba schváliť ich presun, s čím 

poslanci súhlasili. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe realizácie vstupu a okolia do 

požiarnej zbrojnice na Dlhej Lúke z dôvodu havarijného stavu a doručenej cenovej ponuke od 

firmy ZANDER s.r.o., Textilná 23, 034 01 Ružomberok v sume 11.976,07 € s DPH, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že sa jedná o zákazku malého rozsahu  

v súlade s § 1, ods.15, zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorej predpokladaná 

hodnota je nižšia ako 10 000 € bez DPH,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od ZANDER s.r.o., Textilná 23, 034 01 

Ružomberok na realizáciu vstupu a okolia do požiarnej zbrojnice, 



d) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na realizáciu vstupu a 

okolia do požiarnej zbrojnice, 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu v sume 12.000,00 € podľa 

cenovej ponuky, na realizáciu vstupu a okolia do požiarnej zbrojnice na Dlhej Lúke. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval prítomných, že od občanov prišla požiadavka na opravu zábradlia 

k rodinným domom č. 112 – 117, nakoľko súčasné zábradlie už nie je bezpečné. Preto oslovil 

firmu ISO & spol. s r. o. vypracovaním cenovej ponuky, nakoľko už robili zábradlie aj na 

moste pri materskej škole. Poslanci s cenovou  ponukou súhlasili a následne starosta prečítal 

návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe výmeny obojstranného 

zábradlia na moste k rodinným domom súpisné číslo 112 - 117 v Kvačanoch z dôvodu 

havarijného stavu a doručenej cenovej ponuke od firmy ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš 

v sume 3.981,60 € s DPH, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že sa jedná o zákazku malého rozsahu  

v súlade s § 1, ods.15, zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorej predpokladaná 

hodnota je nižšia ako 10 000 € bez DPH,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš 

na výmenu obojstranného zábradlia na moste k rodinným domom súpisné číslo 112 - 117, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na výmenu 

obojstranného zábradlia na moste k rodinným domom súpisné číslo 112 - 117 v Kvačanoch, 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu v sume 4.000,00 € podľa 

cenovej ponuky, na výmenu zábradlia na moste k rodinným domom súpisné číslo 112 - 117,  

f) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 8/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 8/2022 v pôvodnom znení návrhu.  

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta ospravedlnil neprítomnosť riaditeľky MŠ a informoval, že každému poslancovi 

bola doručená e-mailom správa o výchovno – vzdelávacích výsledkoch a podmienkach MŠ za 

šk. rok 2021/2022, aby sa s ňou oboznámili. Nakoľko k správe neboli žiadne pripomienky od 

poslancov, starosta prečítal návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2021/2022. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta ospravedlnil neprítomnosť riaditeľky ZŠ a informoval, že každému poslancovi 

bola doručená e-mailom aj správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za šk. rok 2021/2022. K správe neboli žiadne pripomienky od poslancov, 

preto starosta prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Ďalej informoval prítomných, že na obec prišla žiadosť p. Ogorekovej o schválenie 

predĺženia nájmu v DB č. 257 byt č. 12. Nakoľko za byt sa nájom pravidelne platí, nie sú tam 

nijaké nedoplatky, odporúča predĺženie zmluvy na ďalšie 3 roky, s čím poslanci súhlasili. 

Potom prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Anny Ogorekovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 12, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 2 s p. Annou Ogorekovou na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta informoval poslancov o návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu v MŠ Kvačany a prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu v MŠ Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušiť a vyradiť z evidencie materiál MŠ Kvačany v tomto 

zložení: 

Inventárne číslo Názov Zaradenie Cena Počet 

123 HIM 131 Knihovňa 1.9.1981 44.81 1 ks 

146 HIM 248 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

147 HIM 249 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

148 HIM 250 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

149 HIM 251 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

150 HIM 252 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

151 HIM 253 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

152 HIM 254 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

153 HIM 255 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

154 HIM 256 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

155 HIM 257 Poschodová posteľ 16.6.2005 323,64 1 ks 

100 DKP 516 Umývačka 22.5.2020 359,00 1 ks 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

10. Starosta informoval poslancov o návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu v DHZ Kvačany a prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu DHZ Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušiť a vyradiť z evidencie materiál DHZ Kvačany 

v tomto zložení: 



Inventárne číslo Názov Zaradenie Cena Počet 

DKP6023/100 Brigádirka pánska tesilová   1 ks 

DKP6023/58 Lano záchranné   2 ks 

DKP6023/90 Čiapka brigadírka textil   9 ks 

DKP6023/92 Viazanka   10 ks 

DKP6023/93 Opasok   8 ks 

DKP6023/95 Prilba požiarna PZ 11   1 ks 

DKP6023/97 Prilba požiarnícka PZ 11   1 ks 

DKP6023/98 Nohavice pánske tesilové   1 ks 

DKP6023/99 Bunda pánska tesilová   1 ks 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Starosta informoval poslancov o informácii inventarizačnej komisie, že nie je potrebné 

vyradenie opotrebovaného a nadbytočného materiálu Obce Kvačany a TJ Družstevník 

a prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu inventarizačnej komisie, že na základe 

vykonanej inventarizácie, nie je potrebné vyradenie opotrebovaného a nadbytočného 

materiálu Obce Kvačany a TJ Družstevník. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

12. Starosta informoval poslancov o návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu na cintoríne Kvačany a Dlhá Lúka, ako aj v dome 

smútku a prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu na cintoríne Kvačany a Dlhá Lúka /Dom smútku/, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušiť a vyradiť z evidencie materiál cintorínov Kvačany 

a Dlhá Lúka /Dom smútku/ v tomto zložení: 

Inventárne číslo Názov Zaradenie Cena Počet 

DKP001 Gramofon HC 169 19.12.1986 33,16 1 ks 

HIM017 Rozhlas.pult v DS 19.12.1986 335,26 1 ks 

HIM018 Magnetofon B-ll5 19.12.1986 184,23 1 ks 

HIM020 Krovinorez+žacia hlava 20.5.1997 507,67 1 ks 

HIM021 Krovinorez+žacia hlava 20.5.1997 507,67 1 ks 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

13. Starosta informoval poslancov o návrhu inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu kultúrneho domu a obecného úradu Kvačany 

a prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh inventarizačnej komisie na vyradenie 

opotrebovaného a nadbytočného materiálu KD a obecného úradu Kvačany, 



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušiť a vyradiť z evidencie materiál KD a obecného úradu 

Kvačany v tomto zložení: 

Inventárne číslo Názov Zaradenie Cena Počet 

DKP066 Luster v zasadačke 30.4.1973 11,15 1 ks 

DKP067  Luster v zasadačke 30.4.1973 11,15 1 ks 

DKP41 Kalich 150 ml 22.5.2020 0,69 10 ks 

DKP42 Košík na pečivo 22.5.2020 0,53 1 ks 

DKP52 Umelé kvety 22.5.2020 3,29 2 ks 

DKP54 Umelé kvety 22.5.2020 3,78 2 ks 

DKP55 Umelé kvety 22.5.2020 5,48 2 ks 

DKP359 Predlžovačky na navíjacích bubnoch 19.7.2008 26,23 2 ks 

HIM206 Opona v prístavku-3 ks 12.12.1972 107,18 1 ks 

HIM207 Opona šedá (závesy) 570x300 cm 12.12.1972 190,90 1 ks 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

14. Ďalej starosta informoval prítomných, že na základe zákona je potrebné uzavrieť zmluvu 

na odchyt túlavých zvierat. Na obec prišli rôzne cenové ponuky, z ktorých poslanci vybrali tú 

najlacnejšiu a odsúhlasili podpísanie zmluvy s firmou OZ Pomoc psíkom Pezinok. Starosta 

následne prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe uzatvorenia zmluvy na 

odchyt túlavých zvierat s osobou schválenou na odchyt túlavých zvierat, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o doručených ponukách na odchyt 

túlavých zvierat, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje najvýhodnejšiu ponuku na odchyt túlavých zvierat od OZ 

Pomoc psíkom, Pezinok, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce s podpísaním zmluvy na odchyt túlavých 

zvierat s OZ Pomoc psíkom, Pezinok.  

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

15. Starosta informoval poslancov, že z dôvodu nastávajúcich volieb a ukončeniu volebného 

obdobia, je potrebné, aby mal vyčerpanú dovolenku, preto požiadal poslancov o súhlas 

s preplatením dovolenky. Išlo by o 10 dní. Poslanci s preplatením dovolenky starostovi obce 

súhlasili. Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o zostávajúcej dovolenke starostu obce 

ku koncu volebného obdobia 2018-2022, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce. 

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval poslancov o doručenej žiadosti p. Bošanca, ktorý by chcel vybudovať na 

vlastné náklady parkovacie miesta na pozemku, ktorý patrí obci. Jedná sa o pozemky pri 



školskej bytovke č. 226. Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné, aby sa najprv dohodli 

vlastníci bytovky, nakoľko so žiadosťou by mali súhlasiť všetci. Preto odporučili, aby 

k žiadosti bola doručená zápisnica zo stretnutia, ktorú podpíšu všetci vlastníci bytov. 

Následne prečítal návrh uznesenia:  

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Ing. Michala Bošanca o vybudovanie 

parkovacích státí na obecnom pozemku pri BD č. 226, 

d) obecné zastupiteľstvo odporúča žiadateľovi Ing. Michalovi Bošancovi prejednanie žiadosti 

s vlastníkmi BD č. 226 a následné zaslanie podpísanej zápisnice vlastníkmi bytov na obecný 

úrad v Kvačanoch.  

Hlasovalo:  za -    5 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

16. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,45 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

Overovatelia:  

     

Miroslava Sihocká   ........................................ 

 

Peter Húska         ........................................ 


